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Érkezett 2015 NOV 2 4 .

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint aZ Országgy ű lésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért nem segíti megfelelő eszközökkel a Kormány a startupok hazai kibontakozását? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom. ,

Tisztelt Miniszter Úr !

Napjainkban a startup vállalkozások sikereitől hangos a világ . Egy-egy ilyen kezdeményezé s

keretében a kreatív és új technológiák elterjedése, akár világszinten is bekövetkezhet . Az

elmúlt napokban olvashattuk, hogy Chilében a startup programba, innovatív ötletekke l

rendelkező , magyar fiatalok kerültek be a 3D nyomtatott szemüvegükkel . Bizonyos igény

kielégítésén túl egy ilyen technológia megvalósítása és nemzetközi szint űvé történő segítése

nemcsak az adott vállalkozásnak hasznos, hanem a nemzetnek is . Köztudott, hogy a

történelem folyamán számos új, adott esetben forradalmi találmány f űződik magyar ember

nevéhez (gondoljunk csak a Rubik-kockára, a dinamóra, a hologramra vagy éppenséggel a

golyóstollra) . Országunk, a világtörténelem folyamán mindig is rendelkezett olya n

feltalálókkal, akiknek találmánya világhírű lett . Ezekből kiindulva hazánkban is célszer ű
lenne beindítani mihamarabb a startup programot, segítve ezzel feltörekv ő egyéniségek

munkáit, illetve tudásukat itthoni program keretében fejtsék ki, ne pedig más országban .

Tudom, hogy vannak hasonló kezdeményezések és elindult egy mentori rendszerben m űködő
startup program itthon is, de annak nagyságrendje nem megfelel ő . Véleményem szerint



mindnet meg kell tennünk annak érdekében, hogy ez a felfutó világtrend pozitívan érintse

hazánkat és ne csak megint küls ő szemlélőként vegyünk részt a folyamtok alakulásában .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor kívánják a hazai startup programo t

érdemben beindítani, és ilyen keretek között is segíteni az innovatív vállalkozókat ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 .11 .24.

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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